
 Certificat dels acords que s’han pres en el consell escolar número 6 curs 2023-24 

 Sílvia López Costa, com a Secretària del centre educatiu Escola Els Pins de Cornellà de Llobregat, 

 Certifico: 

 Que  en  la  reunió  del  consell  escolar  número  6,  de  data  11  de  març  de  2024,  s’ha  informat  i  s’han  pres  els 
 acords següents: 

 1.  Aprovació acta anterio  r  . 

 Queda aprovada, per consens, l’acta anterior número 5 del 29 de gener de 2024. 

 2.  Projecte de direcció 2023-27. 

 El  director,  amb  l’ajut  de  presentacions  en  format  Canva,  exposa,  d’una  banda,  la  MFM  (Memòria  Final 

 de  Mandat)  que  serveix  com  a  diagnosi  de  l’actual  Projecte  de  Direcció,  i,  a  continuació,  el  propi 

 Projecte  de  direcció,  incidint  en  els  àmbits,  objectius,  estratègies,  línies  d’actuació  i  indicadors  de 

 progrés i procés. 

 3.  Informació rellevant procés de preinscripció 2024-25 

 El  director  explica  que,  entre  la  jornada  de  matí  i  tarda,  vam  tenir  una  vuitantena  de  famílies  que  van 

 visitar el nostre centre en la Jornada de Portes Obertes. 

 Incideix  en  la  importància  de  resaltar  el  fet  que  s’han  dividit  en  dues  zones  educatives  les  escoles  de  la 

 nostra població, tenint en compte la delimitació de la via fèrria. 

 Aquesta  distribució  escolar,  segons  ens  han  explicat  des  de  la  secció  de  planificació  educativa  del 

 Departament  d’Educació  al  Baix  Llobregat,  respon  a  un  estudi  de  la  natalitat  en  aquesta  franja  d’edat  de 

 3  anys.  No  obstant,  l’equilibri  d’escoles  no  ha  estat  equitatiu  ja  que  la  zona  1  inclou  un  volum  de  15 

 escoles  i  la  zona  2,  on  es  troba  el  nostre  centre,  inclou  només  6  escoles  (Els  Pins,  Anselm  Clavé,  Suris, 

 Abat Oliba, l’Areny i SAFA). 

 4.  Altres informacions, si s’escau. 

 No hi ha cap més informació per part de l’escola. 

 5.  Torn obert de paraula 

 La  representant  del  sector  famílies,  N.P.  comenta  que  li  estan  arribant  a  casa  una  sèrie  d’imputs  en 

 relació a connotacions sexuals en edats molt primerenques. Reconeix que aquest tema s’hauria de 



 treballar,  principalment,  en  les  llars  familiars  però  demana  si  des  de  l’escola  es  poden  abordar  aquest 

 tipus de temàtiques. 

 La  secretaria  informa  que  aquest  tema  ja  s’està  treballant  i,  des  del  centre,  s’han  realitzat  contactes  amb 

 agents externs que puguin facilitar aquesta transmissió d’informació en aquestes edats tan petites. 

 Lloc i data  Cornellà de Llobregat, 12 de març de 2024 
 Signatura de la secretària  Vistiplau del director 

 Sílvia López Costa  Joaquim González Rico 
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